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Angående høring om kirkelig organisering 

Om kort tid vil det bli sendt ut høring angående ny kirkeorganisering. Vi er 

klar over at administrasjonen har klare meninger om dette, og vi har også 

fått en grundig utredning av prosti modellen. 

Bønnelista mener imidlertid at det er svært viktig at vi har en bredere høring enn det Kirkerådets 

administrasjon kanskje ønsker. Det vil si at også andre muligheter for organisering av kirken tas med 

som en mulighet i høringen.  

Bønnelista ønsker at menighetsmodellen (ikke fellesrådsmodellen) tas med i høringen. Denne 

modellen går i korthet ut på at soknet ved menighetsrådet er arbeidsgiver for alle sine tilsatte. Og at 

menighetsmøtet skal godkjenne eller kunne uttale seg om hvem de ønsker ansatt i menigheten.   

Dette er en modell som gir nærhet mellom ansatte, ledelse, og brukerne av kirken, og nærhet 

mellom kommunen og soknet. Det vil også fremme demokratiet i kirken ved at brukerne av kirken vil 

få større innflytelse over hvem som blir ansatt i deres menighet. Når det er flere som får delta på 

slike beslutningsprosesser vil det både gi ansvarsfølelse og eierfølelse til det lokale 

menighetsarbeidet. Det vil også aktivisere flere frivillige.  

Dette er slik alle frikirkene i Norge driver i dag, og 79 menighetsråd som allerede har egne ansatte er 

medlem i KA. Det er god grunn også til å tro at det er flere menighetsråd enn de som er medlem i KA 

som har egne ansatte.  

Bønnelista anbefaler derfor at denne mulige modellen blir med i Høring om kirkelig organisering. 
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På vegne av Bønnelista 

Jo Hedberg  

 


